
Referat GMU møde den 28. maj 2024

Til stede: Henrik, Sif, Jens og Povl (Ref)

Handleplan 23-24

- På næste møde tager vi hul på snakken om den videre proces med arbejdet

med Verdensmålene, så vi er klar i takt med, at renoveringen ebber ud.

- Vi forestiller os, at udvalgene skal lave nye / ajourførte mål til et nyt

”puslespil”.

- For GMU’s vedkommende er vores mål om ladestandere f.eks. blevet opfyldt,

nu er vi måske mere ovre i at arbejde med fugt, ventilation, varmestyring – altså

information i kølvandet på renoveringen.

- Povl aftaler en intro-rundtur med Nicolai og Karina.

Fugt

- Vi skal have sikret os, at vores nye Nicolai er med på, at nyindflyttere skal

have udleveret en fugtmåler med tilhørende information.

- Det er ikke så aktuelt at gøre noget i fht. fugt og varme nu. Vi venter til

efteråret, hvor vi også gerne skulle have fået en lille film om varmevekslerne

fra Rambøll.

Tag-selv-grønne-poser-kasser



- Vi beder Nicilai være opmærksom på, at der altid skal være grønne poser i

kassen ved ejendomskontoret, og at vi gerne vil have kasser op ved alle

affaldsøer.

Ladestanderne

- Der har været møde med Homecharge om problemerne med strøm nok i

ladestanderne. Arbejdet er i proces, men hvor den står nu efter Danny, vides

ikke.

Træer

- Rambøll har hyret en professionel ind for at vurdere træskader (ikke buske).

Jens har været rundt med ham et par gange. Umiddelbart er der 19 skader til

håndtering. Byggeudvalget har fået lovning på liste/rapport/status inden

Byggemødet den 30.5., og så må vi tage den derfra.

Grønne tage

- Jens har kigget på et par tage og kan umiddelbart se 5 arter. Af databladet

fremgår at de leverer med 5-9 arter, så det er lige inden for skiven.

- Vi har haft snakke med Danny om tilsyn/vedligehold af de grønne tage. Den

snak skal fortsætte med Nicolai.

Materialegården

- Der er opstået usikkerhed om økonomien. Det er til orientering på

Byggeudvalgsmødet.



VA 17 Verdensmål Udvalg

- Der er møde i udvalget senere i dag den 28.5. Henrik, Jens og Povl deltager.

Beboermøde om Genplantningsplan

- Den 27.5. var der beboermøde om Genplantningsplan, Træpolitik og

Træregnskab. Alt UAU fremlagde blev vedtaget enstemmigt.

Næste møde

- Onsdag den 26. juni kl. 8.


